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Beantwoording rondvragen 
20R.00624 
 
 
 

Van  : Wethouder B.C. Lont 
Portefeuille(s) : Financiën 

Datum  : 03-06-2020 

Contactpersoon : B. Lont 
Tel.nr. : 8285 

E-mailadres : lont.b@oudewater.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over verwerken meerjarencijfers GGD 
 

Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van VVD/D66 tijdens de vergadering van het forum 
Samenleving  van 2 juni 2020. 

 lont.b@oudewater.nl

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 
 

Waarom wordt de meerjarenreeks van de GGD Utrecht niet meerjarig verwerkt in de begroting?  
 
In de begroting gaan wij uit van constante prijzen. Dus de prijzen van het eerste jaar van de begroting wordt 
doorgetrokken naar de jaren erna. De algemene uitkering baseren we ook op constante prijzen.  
 
De kapitaallasten verwerken we wel in meerjarenperspectief, omdat die ook weer een relatie (vrijval van 
kapitaallasten) heeft met de vervangingsinvesteringen in meerjarenperspectief.   
 
We beseffen ons dat de bovenstaande uitleg wellicht te beknopt is. In de komende auditcommissie kunnen 
we er nog bij stil staan als we toch kijken naar de meerjarenbegroting.  

Bijlagen: 
 

 

 

 

B.C. Lont 

Wethouder 


